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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   25. 5. 2023 

 

Z A P I S N I K 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila 25. 5. 2023 ob 18. uri v 

prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan g. Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne. Na seji 

sta bila prisotna ga. Irma Murad, ravnateljica OŠ Sveti Tomaž in g. Matjaž Veršič s strani 

Komunalnega podjetja Ormož. Župan je povedal, da se bo v nadaljevanju pridružil še g. 

Matic Godnič, ki bo podal obrazložitev k osnutku Odloka o občinskih cestah. 

Po uvodnem pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 8 svetnikov. 

  

Seje se je udeležila tudi direktorica občinske uprave ga. Zinka Hartman (v nadaljevanju 

direktorica). 

Zapisnikarica je bila ga. Blanka Kosi Raušl. 

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. 

 

Ga. Lea Majcen Bratuša je podala pobudo, da se zapisniki pišejo bolj poenoteno. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je 8 svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP št. 48 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 4. redne seje s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 5. redno sejo predlagal naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, Središče ob 

Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022 

3. Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih za 

občino Sveti Tomaž za leto 2022 

4. Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022 
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5. Odlok o občinskih cestah - osnutek 

6. Sklep o določitvi cene za program predšolske vzgoje v vrtcu Sveti Tomaž  

7. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest za vrtec Sveti Tomaž za šolsko leto 2023/2024 

8. Sklep o znižanju plačil za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

9. Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje 

10. Sklep o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

11. Sklenitev prodajne pogodbe za parc. 664/5 k.o. Koračice 

12.  Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

13.  Razno 

 

Župan je predlagal razširitev dnevnega reda z dvema točkama, ki bi se umestili za točko 11, 

in sicer: 

- Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023 – hiter postopek in 

- Sklenitev prodajne pogodbe za parc. 570/5 k. o. Tomaž. 

 

Obrazložitev dodatnih točk je podala direktorica.  

 

Direktorica je povedala, da so razlogi za razširitev seje nastali po sklicu seje.  

1) Pojasnila je, da je bilo v preteklih dneh na območju občine obilno deževje in je 

povzročilo veliko škode na cestah, ki jo je treba čim prej sanirati. Prav tako se je 

sprožil plaz, ki ogroža stanovanjsko hišo. Ker se za odpravo posledic škode lahko 

črpajo sredstva rezerve, je potrebno sprejeti Odlok o porabi občinske rezerve.  

 

2) Direktorica je podala razlago še k drugi točki razširitve. Pojasnila je, da je bilo s strani 

družine Vrbančič izražena želja za nakup parcele 570/5 k. o. Tomaž ob lokalni cesti v 

Svetem Tomažu.  

 

Župan je predlagal razpravo.  

 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje o uvrstitvi dodatnih točk na dnevni red. 

Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji  

 

SKLEP št. 49 
o uvrstitvi dodatnih točk na dnevni red 

 

1. 

Na dnevni red se uvrstita dve dodatni točki, in sicer: 
 

- Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023 – hiter postopek in 

- Sklenitev prodajne pogodbe za parc. 570/5 k. o. Tomaž. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Župan je nadalje predlagal še, da se zaradi podaje poročila ravnateljice točka 5 premakne za 

točko 7, ostale točke dnevnega reda se potem smiselno zamaknejo.  

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. 

 

Ker pripomb ni bilo, je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 



3 | S t r a n  

 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega  sveta s 

poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, Središče ob 

Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022 

3. Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih za 

občino Sveti Tomaž za leto 2022 

4. Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022 

5. Sklep o določitvi cene za program predšolske vzgoje v vrtcu Sveti Tomaž  

6. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest za vrtec Sveti Tomaž za šolsko leto 2023/2024 

7. Odlok o občinskih cestah – osnutek 

8. Sklep o znižanju plačil za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

9. Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje 

10. Sklep o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

11. Sklenitev prodajne pogodbe za parc. 664/5 k.o. Koračice 

12. Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023 – hiter postopek 

13. Sklenitev prodajne pogodbe za parc. 570/5 k.o. Tomaž 

14. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

15. Razno 

 

Ad/2 

 

Obrazložitev Letnega poročila o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo je podal g. Matjaž Veršič, 

Komunalno podjetje Ormož. 

Pojasnil je, da se poročilo v prvem delu nanaša na opis izvajanja dejavnosti – število 

priključkov po posamezni občini, kontroliranje kakovosti ustreznosti pitne vode v skladu s 

pravilnikom o pitni vodi, predstavitev analiz in rezultati teh analiz. Sledi še prikaz okvar v letu 

2022 po dimenziji in lokacijah oziroma linijah. V nadaljevanju so prikazane še vodne izgube 

in izredni dogodki, predvsem izpadi električne energije, ki imajo največji vpliv na oskrbo s 

pitno vodo. Sledilo je poročilo o stroških in prihodkih v letu 2022, ki je bilo zaznamovano s 

pretresi na energetskih trgih, ki so se odražali pri ceni električne energije. Zaradi visoke 

porabe električne energije na področju oskrbe s pitno vodo in poteka javnega razpisa so se ti 

stroški povečali oziroma odražali tudi pri GJS oskrbe s pitno vodo. Poraba v letu 2022 je bila 

za 3,76 procenta nižja kot v letu 2021. G. Matjaž je povedal, da je zaradi različnih vidikov, 

glavni je oskrba z elektriko in potek pogodbe starega javnega razpisa ter res visoke cene 

električne energije v zadnjem kvartalu bil na področju GJS presežek stroškov nad prihodki v 

višini 166.412,00 EUR; na področju izvajanja storitev v višini 152.181,00 EUR in na področju 

omrežnine v višini 11.095,00 EUR. Zaradi planiranega presežka stroškov nad prihodki je 

znesek za poračun nekoliko nižji, in sicer 133.085,00 EUR. Na področju izvajanja storitev je 

bil pri poslovanju za leto 2022 planiran presežek stroškov nad odhodki. Na področju 

omrežnine je prišlo do manjšega odstopanja razlike, presežka stroškov, vendar je bil tu 

presežek stroškov nad prihodki nižji od planiranega.  

 

Župan je predlagal razpravo. 
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Mirka Lovreca je zanimala sama kakovost vode glede na izvedene notranje nadzore. 

Zanimala ga je morebitna izvedba zunanjih nadzorov in ali obstaja še kakšen scenarij, če 

pride do okvare edinega črpališča v Mihovcih. Vprašal je še, ali se je pri električni energiji 

odločitev o ne vezavi na daljši rok izkazala za pravilno? 

 

Matjaž Veršič je odgovoril, da se izvaja predpisan nadzor. Le-tega izvaja Nacionalni 

laboratorij za javno zdravje. Edini vir pitne vode za celotne območje 3 občin je v Mihovcih, 

kar pomeni, da je treba sprotno spremljati, projektirati in izboljševati zadeve za nemoten 

potek obdelave in črpanja iz vodnega vira. Pojasnil je, da je na področju elektrike zadnje leto 

in pol težko sprejemati odločitve. Dodal je, da so kljub razmeram na trgu uspeli zakupiti 

električno energijo po relativno nizkih cenah, kar pomeni, da je odločitev o ne vezanju na 

daljši rok bila pravilna. Trg je težko obvladovati in napovedovati. Zakup električne energije je 

potreben še za zadnji kvartal leta 2023. Dodal je še, da se ob določenih vremenskih 

razmerah vode ne črpa. 

 

Lea Majcen Bratuša je povedala, da se opaža vedno več vodnega kamna. Prosila je za 

predlog o morebitni regulaciji in vprašala, ali sploh lahko na to vplivamo.  

 

Matjaž Veršič je odgovoril, da bo vprašanje naslovil na pristojno osebo v Komunalnem 

podjetju in posredoval odgovor. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 50 
o letnem poročilu o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo v Občinah Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

 

1. 

Sprejme se Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo  v občinah Ormož, Središče 

ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/3 

 

Obrazložitev Letnega poročila za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in 

padavinskih voda za leto 2022 je podal g. Matjaž Veršič, Komunalno podjetje Ormož. 

G. Matjaž je pojasnil, da so na področju odvajanja v letu 2022 stroški presegli prihodke za 

740,15 EUR. Na samem področju izvajanje storitev so stroški presegli prihodke za 145,35 

EUR, na področju javne infrastrukture pa je bil zabeležen presežek v višini 594,80 EUR. Pri 

oblikovanju cene je bil že vključen poračun za leto 2022, kar pomeni, da je treba na področju 

izvajanja storitev poračunati 141,17 EUR kot zmanjšanje stroškov. Tudi na področju 

omrežnine  se bo razlika v višini 290,43 EUR poračunala kot znižanje stroškov. V 

nadaljevanju je bil predstavljen še del poročila za čiščenje odpadnih voda v občini Sveti 

Tomaž. Na tem segmentu ni toliko problematična električna energija, ker je večinski del 

gravitacijski. Zaradi tega tudi na področju realizacije pri čiščenju ni prišlo do večjih odstopanj, 

kot je bilo planirano. Rezultat dejavnosti je bil 125,05 EUR; na področju izvajanja storitev 

278,89 EUR, na področju javne infrastrukture pa so stroški presegli prihodke v višini 153,84 

EUR. Rezultat dejanskega poslovanja bo uporabljen kot poračun pri oblikovanju cene za leto 

2024.  
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Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov.  

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 51 
o letnem poročilu GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih voda za občino Sveti 

Tomaž za leto 2022 

 

1. 

Sprejme se Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih 

voda za občino Sveti Tomaž za leto 2022, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/4 

 

Obrazložitev Letnega poročila o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2022 

je podal g. Matjaž Veršič, Komunalno podjetje Ormož. 

G. Matjaž Veršič je pojasnil, da se na področju ravnanja z odpadki izvajajo 3 gospodarske 

javne službe (GJS) – zbiranje, obdelava in odlaganje. Zbiranje mešanih komunalnih 

odpadkov se izvaja v Komunalnem podjetju Ormož, obdelavo in odlaganje mešanih 

komunalnih in kosovnih odpadkov pa izvaja podjetje Cerop Puconci. V poročilu so 

predstavljeni rezultati vseh treh GJS, krajši tehnični del ter vključenost uporabnikov s 

številom zabojnikov. Področje ravnanja z odpadki je bilo v času korone največji »bum«, 

vendar se je količina odpadkov v letu 2022 umirila. Tudi v 2023 se ne predvideva rast 

količine odpadkov. V poročilu so predstavljene zbrane količine po posameznih frakcijah, 

poslovanje dejavnosti zbiranja in pa opis posamezne vrste stroškov. Na področju odpadkov 

je bil rezultat dejavnost 2.316,00 EUR; na področju izvajanja komunalnih odpadkov 5.441,00 

EUR. Planirana vrednost je znašala 4.672,00 EUR, kar pomeni, da bo 10.113,00 EUR, 

upoštevano kot poračun v letu 2024. Na področju javne infrastrukture je bil zabeležen 

presežek stroškov v višini 1.523,00 EUR. Planiran je bil presežek stroškov v višini 899,00 

EUR, kar pomeni, da bo kot poračun upoštevan znesek 624,00 EUR. Na področju izvajanja 

storitev bioloških odpadkov je bil ustvarjen presežek stroškov nad prihodki v višini 6.234,00 

EUR. Planiran presežek je bil 3.244,00 EUR, kar pomeni, da bo za poračun upoštevan 

znesek 2.990,00 EUR kot povišanje stroškov. V nadaljevanju je predstavljeno še izvajanje 

storitev obdelave in odlaganja s strani podjetja Cerop. Predstavljene so količine in rezultati 

po posameznih GJS.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Člane občinskega sveta je zanimalo, kako je z odvozi odpadkov namreč na ekoloških otokih 

se dogaja, da se stvari (odpadki in npr. embalaža od stekla) nabirajo zraven košev in ali se 

nad tem izvaja kakšen nadzor.    

 

Matjaž Veršič je pojasnil, da se je sicer stanje na ekoloških otokih kar izboljšalo. Kontrola se 

bo naredila. V primeru, da se v nepravilno odloženih odpadkih najde kak papir z naslovom 

oziroma podatki osebe, se zadeva posreduje občinski inšpektorici, da uvede ustrezen 

postopek. Rešitev je tudi sprememba sistema zbiranja. Točnega podatka o tem, na koliko 
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časa se odpadki odvažajo, ni imel, saj gre za različne vrste odpadkov. Dejal pa je, da si bo 

zadeve zapisal, da se mogoče na vsake toliko naredi krog po otokih in se bolj redno odvaža. 

Lahko se nastavi dodaten zabojnik. 

 

Župan je predlagal, da se s strani komunale posreduje termine odvozov na občino. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov.  

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 52 
o Letnem poročilu o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ormož, Središče ob Dravi in 

Seti Tomaž za leto 2022 

 

1. 

Sprejme se Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2022, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/5 

 

Obrazložitev k sklepu o določitvi cene za program predšolske vzgoje v vrtcu Sveti Tomaž je 

podala ga. Irma Murad, ravnateljica OŠ Sveti Tomaž.  

Ravnateljica je uvodoma povedala, da je predlog cen oblikovan na podlagi Zakona o vrtcih in 

Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo. 

Pojasnila je, da ceno programa sestavljajo stroški dela, stroški materiala in storitev ter stroški 

živil. Zadnja sprememba cene je bila leta 2021. Predlagan povprečen dvig znaša pri: 

- stroških dela 8,11 %,  

- pri materialu in storitvah 14,71 %, 

- pri ceni živil 15,15 %. 

Navedeno pomeni dvig cene (na dan na otroka) iz 1,65 EUR na 1,90 EUR. Na mesec bi to 

zneslo 39,90 EUR. 

Razlogi za povišanje cen so vezani na vsa tri področja - stroške dela, stroške materiala in 

storitev ter stroške živil. Stroški dela so se povečali na podlagi dveh sprememb - 

napredovanja pomočnic vzgojiteljic in zvišanja plačnega razreda za vsa delovna mesta. 

Predlogi za povišanje cen po starostnih obdobjih so naslednje:  

- v prvem starostnem obdobju za 49,86 EUR oziroma za 8,77 %, nova cena znaša 618,52 

EUR;  

- v drugem starostnem obdobju za 37,64 EUR oziroma za 9,43 %, nova cena znaša 436,97 

EUR. Nove cene bi se uvedle s prvim julijem 2023.   

Ravnateljica je nadalje predstavila še povišanje cen po dohodkovnih razredih. Dodala je še, 

da se v vrtcu ne odkloni noben otrok, kot je to mogoče v nekaterih drugih občinah. 

Predstavila je tudi nove cene nekaterih okoliških vrtcev. Na podlagi podanih podatkov je bilo 

razbrati, da so nekateri okoliški vrtci cenejši, nekateri pa dražji. 

 

Pred razpravo je župan prosil predsednico Odbora za družbene dejavnosti, ki je o tej tematiki 

že razpravljal, da predstavi stališče.  

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti ga. Sonja Štuhec je povedala, da je odbor 

razpravljal in se soglasno strinjal, da je Sklep o določitvi cene za program predšolske vzgoje 

v vrtcu primerna podlaga za obravnavo na občinskem svetu. 
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Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je podala pobudo, da se v prihodnje razpravlja oziroma razmišlja v smeri 

morebitnih finančnih ukrepov s strani občine, seveda po zmožnostih. Mogoče po vzorcih 

drugih občin, ki so omejile najvišjo ceno vrtcev. Predlagala je, da se naredi okvirni izračun, 

na podlagi katerega bodo vidne možnosti, če so in kje so.  

 

Mirko Lovrec je pritrdil navedenemu, vendar poudaril, da je sam vrtec že sedaj velik strošek 

za proračun kot tudi za družinskega. Dejstvo pa je, da tiste najvišje zneske plačuje zelo malo 

staršev.  

 

Župan je dodal, da so se programi za otroke in starostnike enormno povečali, tako kot vse 

druge stvari, proračun občine pa ostaja enak. Strošek vrtca je res ogromen. Enake zgodbe 

se odvijajo tudi v drugih zavodih (npr. v Centrih za starejše).  

 

Ravnateljica je dodala še, da se polemike okrog zvišanja cen vlečejo že dlje časa, vendar so 

se dvignili stroški tako materiala kot tudi dela in storitev. Odstopanja so tudi zaradi stroškov 

dela oziroma starostne strukture zaposlenih. Pojasnila je, da so že večkrat potekala kakšna 

pogajanja in usklajevanja na pobudo občin o drugačnem sistemu financiranja, vendar se ni 

uvedla nobena sprememba. 

 

Po krajši razpravi so se prisotni strinjali, da se predlagan sklep sprejme, v prihodnje pa se 

pripravi izračun razlike, primerjave dosedanjih in novih cen. Na podlagi izračuna se bo videlo, 

kakšne so morebitne možnosti oziroma rešitve.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 53 
o določitvi cene programa predšolske vzgoje in varstva v Osnovni šoli Sveti Tomaž 

 

1. 

Cena programa predšolske vzgoje in varstva v Osnovni šoli Sveti Tomaž, enota vrtec 

mesečno po otroku znaša:   

- v oddelkih za prvo starostno obdobje                                       618,52 EUR. 

- v oddelkih za drugo starostno obdobje                                     436,97 EUR.  

 

2. 

Za dneve odsotnosti otroka v primeru bolezni se staršem višina plačila zniža za stroške 

neporabljenih živil. Strošek živil na otroka znaša 1,90 eur na dan.  

V primeru daljše odsotnosti otroka zaradi bolezni velja sklep o znižanju plačil staršev za 

programe vrtcev (Uradno glasilo občine Sveti Tomaž št. 6/2019). 

 

3. 

Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cene programa predšolske vzgoje 

in otroškega varstva v Osnovni šoli Tomaž (Uradno glasilo občine Sveti Tomaž št. 15/2021). 

 

4. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, 

uporablja pa se od 1. 7. 2023 dalje. 
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Ad/6 

 

Obrazložitev Soglasja k sistemizaciji delovnih mest za vrtec Sveti Tomaž za šolsko leto 

2023/2024 je podala ga. Irma Murad, ravnateljica OŠ Sveti Tomaž. 

Povedala je, da je v vrtcu Sveti Tomaž za naslednje vrtčevsko leto trenutno 69 vpisanih 

otrok. Ti vpisi sicer niso dokončni, saj tudi med letom po navadi pride do sprememb. Na 

podlagi tega in pa Zakona o vrtcih je pripravljen predlog oddelkov, in sicer: 

- za prvo starostno obdobje se predlagata dva oddelka: 

1) heterogeni oddelek (1-3 leta), normativ je najmanj 7 otrok in največ 10 otrok. V tem 

trenutku je vpisanih 12 otrok. Navedeno pomeni zaprosilo za povečanje normativa za dva 

otroka, kar je po zakonu dovoljeno.  

2) homogeni oddelek (2-3 leta), normativ je najmanj 9 in največ 12 otrok, trenutno je 

vpisanih 11.  

- Za drugo starostno obdobje se predlagajo trije oddelki: 

1) homogeni oddelek (3-4 leta), normativ je najmanj 12 in največ 17 otrok, trenutno je 

vpisanih 11 otrok. Prošnja za zmanjšan normativ za enega otroka na podlagi zakonodaje, saj 

so lahko otroci v starostnem razmaku do enega leta.  

2) homogeni oddelek (4-5 let), normativ najmanj 17 in največ 22 otrok, vpisanih je 

trenutno 16. Prošnja za zmanjšan normativ.  

3) heterogeni oddelek (5-6 let - predšolski), normativ je najmanj 14 in največ 19 otrok, 

vpisanih je 19. Skupaj torej 69 otrok.  

Na podlagi navedenega je pripravljena sistemizacija delovnih mest, ki je enaka trenutnem 

vrtčevskem letu, saj se število oddelkov ni spremenilo. Razlika je samo pri zaposlitvi čistilke.  

Ravnateljica je dodala še, da stroške za izvedbo obogatitvenih dejavnosti (folklora in pevski 

zbor) v celoti krije Občina Sveti Tomaž, zato tega ni navedenega v sistemizaciji. Prosila je še 

za podaljšan obratovalni čas, ki je od 5. ure zjutraj do 16,15 popoldne; po potrebi se ta čas 

podaljša do 16,45. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 54 
o soglasju k sistemizaciji delovnih mest za vrtec Sveti Tomaž za šolsko leto 2023/2024  

 

SOGLASJE 

 

1. 
a) k obsegu dejavnosti predšolske vzgoje za šolsko leto 2023-2024 
 

 

Starostno 

obdobje 

 

Program 

  

Oddelek 

 

Normativ 

Predvideno 

št. otrok 

Specifika 

občine 

Število 

oddelkov 

Št. 

prostih 

mest 

Prvo (1- 3 

leti) 
9-urni heterogeni 

Najmanj 7, 

največ 10 

otrok 

12 

+2(povečan 

normativ za 

dva otroka) 

1 0 

Prvo (2- 3 

leti) 
9-urni homogeni 

Najmanj 9, 

največ 12 

otrok 

11 / 1 1 

Drugo (3- 4 9-urni homogeni Najmanj 11 -1 1 6 
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leta) 12, največ 

17 otrok 

(zmanjšan 

normativ za 

enega 

otroka) 

Drugo (4- 5 

let) 
9-urni homogeni 

Najmanj 

17, največ  

22 otrok 

16 (2 otroka 

s posebnimi 

potrebami) 

-1 

(zmanjšan 

normativ za 

enega 

otroka) 

1 4  

Drugo (5-6 

let) 
9-urni heterogeni 

Najmanj 

14, največ 

19 otrok 

19 / 1 0 

                                                       

SKUPAJ  
  69  5 11 

 
b) k sistemizaciji delovnih mest za šolsko leto 2023/2024 
 

Delovno mesto Delež delovnega mesta 

Pomočnica ravnateljice 
1 (opravlja delo: 0,5 delež na DM 

vzgojiteljica) 

Vzgojiteljica 4,5 

Vzgojiteljica predšolskih otrok - pomočnica 

vzgojiteljice  
5,5 

Svetovalna delavka 0,16 

Poslovna sekretarka 0,33 

Računovodkinja 0,33 

Kuharica, pomočnica kuharice 2,0 

Čistilka 1,0 

Hišnik 0,27 

Organizator prehrane in zdravstveno-

higienskega režima 
0,16 

Zgodnja obravnava otrok 0,09 

 

c) k poslovnemu času za šolsko leto 2023/2024: 

Odpiralni čas vrtca v šolskem letu 2023/2024 je od 5.00 do 16.15. ure oziroma občasno do 

16,45 ure.  

 
d) k drugim dejavnosti v vrtcu: 

V šolskem letu 2023/2024 se bodo izvajale naslednje obogatitvene dejavnosti: Otroški zbor, 

folklora.  

Občina soglaša z dodatnimi dejavnostmi in bo zagotovila sredstva za plačilo dodatnih 30 ur 

za celo leto.  

2. 

Osnovna šola Tomaž - Vrtec Ježek si mora v primeru potrebe za spremembo obsega 

dejavnosti pridobiti soglasje ustanovitelja. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/7 

 

Obrazložitev osnutka Odloka o občinskih cestah je podal g. Matic Godnič, podjetje Struktura 

d.o.o.. 
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G. Matic Godnič je prvenstveno dejal, da so v podjetju pripravili osnutek Odloka o občinskih 

cestah, saj se večina občinskih odlokov, vezanih še na star Zakon o javnih cestah. V letu 

2022 je bi sprejet nov Zakon o cestah, kar občinam narekuje, da morajo v roku 6 mesecev 

prilagoditi svoje odloke. Glavna sprememba osnutka je, da je le-ta precej poenostavljen. 

Izključili so se nekateri podvojeni členi, prav tako so izločeni vsi členi, ki vsebujejo sankcije 

za prekrške, saj to področje ureja že sam krovni zakon. Navedeno pomeni, da če se sankcije 

v zakonu spremenijo, občina ni treba na novo sprejemati celotnega odloka. Na splošno pa 

osnutek odloka ureja kategorizacijo občinskih cest, projektiranje, gradnjo, podrobneje še 

upravljanje, vzdrževanje in varstvo cest. Pomemben je 16. člen, ki govori o upravljanju 

občinskih cest. Pomembna je določba o upravljalcu (občinska uprava), da lahko le-ta izdaja 

soglasja za posege v varovalni pas ceste, dovoljenja za zaporo cest, soglasje za prekope itd. 

Podrobneje kot v zakonu so opredeljene same naloge upravljalca občinskih cest, medtem ko 

pa so določbe gradnje in projektiranja prenesene iz veljavne zakonodaje. 26. člen določa, da 

je varovalni pas določen v skladu z vsakokratnim veljavnim občinskim prostorskim načrtom.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo, kdo jo odgovoren za razmejitev občinskih cest oziroma 

parcelacijo. 

G. Godnič je odgovoril, da je prvi pogoj ta, da je cesta v občinski lasti. Preden se 

kategorizira, se predlog pošlje na Ministrstvo. Sam Zakon o cestah tega ne določa.  

 

Direktorica je dodatno pojasnila, da v novo kategorizacijo občina ne more, če ni lastnica, kot 

je bilo nekoč mogoče. Pred leti se je naredila simulacijo, koliko denarja bi za to rabili - okrog 

500.000,00 EUR oziroma približno pol milijona evrov. Zato se zdaj postopoma odmerja 

določene odseke, vsako leto nekaj cest. Občina mora vsako leto do 15. maja Ministrstvu za 

infrastrukturo o cestah tudi poročati. 

 

Albina Belšaka je zanimalo, kako je glede vzdrževanja ne kategoriziranih cest? 

Direktorica je odgovorila, da se vzdržujejo le kategorizirane ceste.  

 

Razprava članov občinskega sveta je tekla v smeri iskanja rešitev in določitve enotnih cen za 

odkup zemljišč v izogib različnim težavam na terenu in seveda čim prejšnji ureditvi lastništva 

določenih odsekov cest. Zadevo bi bilo treba urediti na ravni države. 

 

Župan je predlagal glasovanje o osnutku Odloka o občinskih cestah. Glasovalo je osem 

svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 55 
o osnutku Odloka o občinskih cestah 

 

1. 
Osnutek Odloka o občinskih cestah, je primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo.  
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/8 

 

Obrazložitev Sklepa o znižanju plačil za programe v vrtcih v času poletnih počitnic je podala 

direktorica občinske uprave.  
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Pojasnila je, da imajo starši možnost v času poletnih počitnic (julij, avgust) ob predpostavki, 

da imajo otroka doma en mesec plačati samo polovico zneska kot rezervacijo. Strošek 

oprostitve plača občina. Starši morajo dati pisno izjavo. Za letošnje leto se še ne more 

napovedati višina tega stroška, se pa napram prejšnjim letom le-ta giblje med 3 in 4 tisoč 

evrov. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 56 
o znižanju plačila staršev za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

 

1. 

Starši, ki želijo za svojega otroka ob enomesečni odsotnosti v času poletnih počitnic (julij ali 

avgust) rezervirati mesto v vrtcu, plačajo v mesecu, ko je otrok odsoten 50% višine njihovega 

plačilnega razreda kot rezervacijo. 

 

2.  

Za priznanje popusta iz 1. člena tega sklepa so starši dolžni podati pisno izjavo o odsotnosti 

otroka na sedežu vrtca.  

  

3.  

Izpad sredstev v višini oprostitve  plačila dela oskrbnine v vrtcih se pokrije iz sredstev 

proračuna občine Sveti Tomaž.  

 

4.  

Ta sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž.  

 

Ad/9 

 

Obrazložitev Sklepa o delnem povračilu stroškov volilne kampanje je podala direktorica 

občinske uprave. 

Direktorica je pojasnila, da so politične stranke v določenem roku lahko sporočile stroške 

volilne kampanje. Izračun se naredi na podlagi dobljenih glasov, vendar ne več, kot je bil 

dejanski strošek razviden iz poročila Ajpes. Skladno z navedenim je treba sprejeti sklep o 

izplačilu delnega povračila stroškov, in sicer:  

- organizator volilne kampanje SDS ima pravico do povračila stroškov volilne kampanje 

za občinski svet v višini 39,30 EUR; 

- organizator volilne kampanje Nova Slovenija ima pravico do povračila stroškov volilne 

kampanje za občinski svet v višini 43,50 EUR, za župana 185,14 EUR - skupaj 

228,64 EUR.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 57 
o izplačilu delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 
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1. 

Organizator volilne kampanje SDS ima pravico do povrnitve stroškov volilne kampanje za 

občinski svet  (131 glasov) v višini 39,30 EUR. Sredstva se nakažejo na volilni račun 

organizatorja volilne kampanje.  

 

2. 

Organizator volilne kampanje N.Si ima pravico do povrnitve stroškov volilne kampanje za 

občinski svet (145 glasov) v višini 43,50 EUR in za župana (821 glasov) v višini 185,14 EUR, 

kar znaša skupaj 228,64 EUR. Sredstva se nakažejo na volilni račun organizatorja volilne 

kampanje.  

 

3. 

Sklep o delni povrnitvi stroškov v drugem in tretjem členu določa, da se organizatorjem 

volilne kampanje, ki so jim pripadli mandati v občinskem svetu, povrne 0,30 EUR za dobljen 

glas. Skupni znesek povrnjenih stroškov ne sme preseči zneska porabljenih sredstev, 

razvidnega iz poročila o kampanji, dostopnega preko Ajpes. Organizatorjem volilne 

kampanje za župana, katerih kandidati so dosegli najmanj 10% od skupnega števila volilnih 

upravičencev, ki so glasovali, imajo pravico do povrnitve stroškov volilne kampanje v višini 

0,25 EUR za vsak dobljeni glas. Iz Poročila o kampanji, ki ga je N.Si predložila preko portala 

Ajpes je razvidno, da je N.Si za volilno kampanjo za župana porabil le 185,14 EUR, zato mu 

pripada le tolikšnem znesek, saj znesek povrnjenih stroškov ne sme preseči zneska 

porabljenih sredstev.  

 

4. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/10 

 

Župan je najprej prosil predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

za podajo obrazložitve točke dnevnega reda, Sklep o imenovanju članov v svet za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Predsednik KVIAZa Borut Janžekovič je povedal, da je komisija na seji obravnavala točko 

dnevnega reda, Sklep o imenovanju članov v svet za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu. Povedal je, da sta prispela dva predloga Ivan Balažič s strani SDS in Zdravko 

Majcen s strani neodvisne kandidatke. Komisija je o obema predlogoma razpravljala in 

glasovala. Izglasovan je bil Zdravko Majcen. Občinskemu svetu se predlaga, da se v Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu imenuje Zdravko Majcen.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

S šestimi (6) glasovi ZA in dvema (2) glasovoma PROTI je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 58 
o imenovanju članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

 

1. 

Predstavnik občinskega sveta v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se imenuje 

Zdravko Majcen. 

 

2. 
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Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/11 

 

Obrazložitev sklenitve prodajne pogodbe za parc. 664/5 k.o. Koračice je podala direktorica 

občinske uprave. 

Direktorica je pojasnila, da je za zadevno parcelo, na kateri stoji tudi nepremičnina, že 

večkrat bila izkazana namera za prodajo. Po večkratnih nabitjih na UE je za predmetno 

parcelo končno le prišla ponudba za nakup s strani g. Matjaža Voršiča za 9.184,00 EUR. 

Postopek preko UE je že speljan. Potreben je sklep občinskega sveta o sklenitvi prodajne 

pogodbe.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 59 
o sklenitvi prodajne pogodbe 

 

1. 

Z Matjažem Voršičem se sklene prodajna pogodba za nepremičnino s parc. št. 664/5 v 

izmeri 1415 m2, pripisana pri k.o. Koračice za vrednost 9.184,00 EUR. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/12 

 

Obrazložitev Odloka o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023 je podala direktorica 

občinske uprave. 

Pojasnila je, da je bilo v času od 14. do 17. maja 2023 na območju občine Sveti Tomaž 

obilno deževje, ki je povzročilo škodo na občinskih cestah, sprožil se je tudi zemeljski plaz v 

neposredni bližini stanovanjske hiše Trnovci 31a.  V kolikor pride do tovrstnih stvari, je 

zakonska podlaga 49. člen Zakona o javnih financah, kar pomeni, da se lahko aktivira 

proračunska rezerva. Treba je sprejeti Odlok o porabi proračunske rezerve. Predlaga se 

znesek 15.000,00 EUR. 

 

Župan je dodal, da se bodo ta sredstva v večji meri porabila za saniranje cest po omenjenem 

deževju in za sanacijo omenjenega plazu. 

 

Župan je predlagal razpravo o osnutku Odloka o porabi proračunske rezerve.  

 

Po krajši razpravi je predlagal glasovanje o osnutku Odloka o proračunski rezervi. Glasovalo 

je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 60 
o osnutku Odloka o porabi sredstev proračunske rezerve 

 

1. 
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Osnutek Odloka o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023 je primerna podlaga za 

nadaljnjo obravnavo.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Župan je predlagal razpravo o Odloku o porabi proračunske rezerve.  

 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje o Odloku o proračunski rezervi. Glasovalo je 

osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 61 
o Odloku o porabi sredstev proračunske rezerve 

 

1. 

Sprejme se Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2023, ki je sestavni del tega 

sklepa.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/13 

 

Obrazložitev sklenitve prodajne pogodbe za parc. 570/5 k.o. Tomaž je podala direktorica 

občinske uprave. 

Pojasnila je, da je bila s strani družine Vrbančič iz Svetega Tomaža izražena želja za nakup 

zadevne parcele. Gre za parcelo velikosti 29 m2 ob domačiji Vrbančičevih v centru Svetega 

Tomaža. Parcela je bila pred časom izvzeta iz javnega dobra. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

Razprave ni bilo, zato je predlagal glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 62 
o sklenitvi prodajne pogodbe za parc. 570/5 k.o. Tomaž 

 

1. 

Z Jankom in Lidijo Vrbančič se sklene prodajna pogodba za nepremičnino s parc. št. 570/5 v 

izmeri 29 m2, pripisana pri k. o. Tomaž za vrednost 87,00 EUR. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/14 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Albin Belšak je podal pobudo o nabavi zaloge protipoplavnih vreč glede na vremenske 

razmere v zadnjem času.  
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Borut Janžekovič je podal pobudo, da se določena zemljišča, ki ne služijo kot ceste, 

izvzamejo iz javnega dobra in se prodajo, po drugi strani pa se tista zemljišča, kjer pa poteka 

cesta in niso v lasti občine, uredi lastništvo kot neke vrste zamenjava. Zanimalo ga je tudi, 

kako je z grediranjem cest. Izpostavil je odsek proti hišni številki Savci 4.  

Župan je pritrdil pobudi. Na slednje je odgovoril, da je zadeva že v realizaciji, vendar se je 

malo počakalo z izvajanjem del zaradi deževja.   

 

Svetniki so opozorili tudi na nekatere odseke cest, škarpe, kanale, ki so ogroženi, ko pride do 

obilnega deževja. 

Župan je odgovoril, da se nekatere zadeve že rešujejo, za nekatere pa se bo opravil ogled. 
 

Igor Majcen je opozoril na problem zmogljivosti hidranta, kjer se polni gasilska cisterna, 

predvsem bo problem v zimskih mesecih.  

Župan je prosil, naj se podajo pisne pobude ter naj se glede možnosti polnjenja cistern obrne 

še na komunalno podjetje Ormož.  
 

Mirko Lovrec je vprašal, kako je zadeva okrog izgradnje kolesarke dokončno dorečena?  

Župan je odgovoril, da se izgradnja kolesarke ne bo realizirala. Na podlagi javne razprave je 

bilo ugotovljeno, da večinski lastniki zemljišč, kjer bi kolesarka potekala, zemljišč ne želijo 

dati. Časa pa ni več veliko. 
 

Razprava se je nadaljevala o ne/pravilnem načinu seznanitve javnosti, o končni odločitvi 

neizgradnje kolesarke. Problem niso samo zemljišča, ampak tudi finančne zmožnosti 

občinskega proračuna. 
 

Lea Majcen Bratuša je povedala, da je bila čistilna akcija dobro speljana. Podala pa je 

pobudo, da bi datum čistilne akcije prestavili na zgodnejšega. Prav tako je prosila, da se 

porežejo drevesa na cesti za »goli breg« proti Zagorju.  
 

Svetniki so izpostavili še košnjo trave ob cestah. Predvsem so izpostavili, da bi se košnja 

začela prej izvajati in da bi se kvalitetnejše izvajala. 

Župan je pojasnil, da drugega izvajalca ni, saj se je prijavil zgolj eden. Se pa košnja že 

izvaja. 

 

Ad/15 

 

Župan je pod točko razno povedal, da je 26. 6. 2023 predvidena otvoritev regionalne ceste 

skozi Sveti Tomaž. Z Direkcijo RS za ceste že potekajo usklajevanja in dogovori o sami 

izvedbi. Otvoritev bo ob 16. uri pred zgradbo OŠ Sveti Tomaž. Po uradnem delu bi se 

druženje nadaljevalo v šotoru pri kulturnem domu. Za pogostitev bo poskrbela občina.  
 

Župan je v nadaljevanju prosil svetnico Svetega Tomaža go. Leo Majcen Bratuša za pomoč 

pri angažiranju ljudi za peko peciva.  

Razprava je v nadaljevanju tekla o tem, na kak način povabiti krajane Svetega Tomaža k 

peki peciva za otvoritev (dopis, ustno …). Po krajši razpravi je bilo sklenjeno, da se o samem 

načinu obveščanja dokončno dogovori naknadno. 
 

Župan je sejo sklenil s povabilom na praznovanje 17. občinskega praznika Občine Sveti 

Tomaž, ki se prične 23. junija 2023. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.40. 
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Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 

 

 

 

 

 

 

 

OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 5. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 48 je realiziran.  

2. Sklep št. 49 je realiziran. 

3. Sklep št. 50 je realiziran.  

4. Sklep št. 51 je realiziran.  

5. Sklep št. 52, je v postopku realizacije.  

6. Sklep št. 53 je v postopku realizacije.  

7. Sklep št. 54 je v postopku realizacije.  

8. Sklep št. 55 je realiziran.  

9. Sklep št. 56 je v postopku realizacije.  

10. Sklep št. 57 je realiziran.  

11. Sklep št. 58 je v postopku realizacije. 

12. Sklep št. 59 je realiziran.  

13. Sklep št. 60 je v postopku realizacije.  

14. Sklep št. 61 je v postopku realizacije. 

15. Sklep št. 62 je v postopku realizacije. 

 

 

 

Sveti Tomaž, 31. 8. 2023       OBČINSKA UPRAVA 


